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The experiment MPD at the NICA accelerator complex is designed to study heavy-ion collisions
and should provide accurate information of track positions for correct identification of particles.
Synchronization of all detectors of the MPD will be provided by a trigger system. Due to hardware
limitations and signal propagation speed, the detectors are not triggered simultaneously between
themselves and with respect to the moment of particle collision. Simulation of the trigger system
with the MPDRoot software brings the quality of the detector response simulation closer to the
real setup. The study demonstrates impact of including the trigger latency on tracks reconstruction
for the MPD TPC detector.

Установка MPD комплекса NICA создается для изучения взаимодействия тяжелых ионов
и должна обеспечивать точное определение позиций треков для корректной идентификации
частиц. Функционирование установки MPD, как единого целого, обеспечивается триггерной
системой. Ограничения аппаратных компонентов, а также скорости распространения сигнала
ведут к несинхронности срабатывания детекторов как друг относительно друга, так и непо-
средственно относительно события столкновения. Моделирование триггерной системы для ПО
MPDRoot улучшает приближение и общее качество моделирования по отношению к реально-
му оборудованию. Работа посвящена исследованию влияния триггерной задержки на качество
восстановления треков в детекторе MPD TPC.
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